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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXI/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 29 maja  2008r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, zaproszonych Gości oraz 

wszystkich obecnych na sali obrad,  w tym przedstawicieli Komitetów Protestacyjnych  

w kwestii wstrzymania zatwierdzenia przez Radę Gminy  w Kozienicach proponowanego 

nowego studium lokalizacji obwodnicy wzdłuż torów od strony budynków mieszkalnych  

w miejscowości Łuczynów i pozostanie przy obecnie obowiązującym studium 

przewidującym inną lokalizację obwodnicy wzdłuż rzeki Chartowa po terenach 

niezabudowanych i nieużytkach - oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

uczestniczy 19  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zapytał czy ktoś z Radnych ma 

propozycje zmiany do porządku Sesji. 

Jako pierwsza głos zabrała Radna Pani Grażyna Ziółek, która zgłosiła wniosek formalny 

aby w punkcie 4 zdjąć projekt uchwały o numerze roboczym 8 w sprawie  „zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice”, 

motywując niezadowoleniem dużej części mieszkańców oraz  zorganizowaną akcją 

protestacyjną przez mieszkańców Łuczynowa oraz Borki I i II i ulicy Głowaczowskiej dot. 

budowy obwodnicy. 

Prosiła Radnych o szeroką debatę w tej sprawie, aby wypracować nowe wspólne stanowisko 

w sprawie usytuowania obwodnicy.  

 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski również proponował, aby zdjąć z porządku dzisiejszej 

sesji projekt uchwały o numerze roboczym 8 w sprawie zmiany studium  uwarunkowań 

 i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice, mając na uwadze 

ostudzenie emocji. 

 

Powyższą propozycję Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poddał pod 

głosowanie. 

Za wnioskiem Radnej Pani Grażyny Ziółek, aby zdjąć z proponowanego porządku obrad 

 z pktu 4  projekt uchwały o numerze roboczym 8 -  w sprawie „zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice” ,  

w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych, głosowało – 15 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 4. 

Projekt uchwały zatwierdzający zmiany studium  został zdjęty z proponowanego porządku 

obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 

w imieniu Komisji zgłosił wniosek formalny, aby zdjąć z porządku obrad z pktu 4 -  projekt 

uchwały o numerze roboczym 9 -  w sprawie zwolnienia przedsiębiorców z podatku od 
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nieruchomości w ramach pomocy de minimis, w związku z brakiem opinii Wojewody w tej 

sprawie oraz propozycji wprowadzenia poprawek. 

Zgłoszony wniosek został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

Radny Pan Andrzej Kowalski zaproponował zdjęcie z porządku obrad projekt uchwały  

o numerze roboczym 13 w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kozienice. 

Zgłoszony wniosek w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty przy 

 3 głosach wstrzymujących się.  

 

     Kolejną zmianę zgłosił Radny Pan Zenon Ośka proponując zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały o numerze roboczym 15 -  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze 

przetargu nieograniczonego nieruchomości stanowiące własność Gminy Kozienice, 

położone w Ryczywole. 

Za przyjęciem powyższej propozycji głosowało 13 Radnych, głosów przeciwnych 0, głosów 

wstrzymujących się 5. 

Jedna osoba będąca na sali obrad nie brała udziału w głosowaniu. 

W czasie głosowania było obecnych 19 Radnych. 

 

Następnie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka zaproponował zdjęcie z porządku 

obrad projekt uchwały o numerze roboczym 18 w sprawie likwidacji Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnie Kozienickie” w Kozienicach 

 w związku z brakiem opinii Wojewody w tej sprawie. 

Powyższa propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 

uwag jednogłośnie.  

   

     Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 

proponowany porządek dzisiejszej Sesji po zmianach przedstawia się następująco: 

 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

     4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy na 2008 r, 

- zmiany nazwy Publicznego Przedszkola Nr 3 i Publicznych Szkół 

Podstawowych Nr 1 i 3 w Kozienicach, 

- wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 

położonej w Janikowie, Gmina Kozienice, 

- przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomość stanowiąca własność Gminy Kozienice, położona 

w Ryczywole, 

- zatwierdzenia Bilansu oraz rachunku zysków i strat za 2007r   SP ZOZ 

„Przychodnie Kozienickie”, 

-    rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza, 

-    stwierdzenia właściwości Rady do załatwienia skargi. 

      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski i informacje.  

      7.  Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 

 z Radnych chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 

przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XX/2008 z Nadzwyczajnej Sesji z dnia 21 maja  2008 został przyjęty bez 

zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radną Panią Grażynę Ziółek interesowała kwestia sprzedaży mieszkań, czy przewiduje się 

zwiększenie ulg, bonifikat?  

Ponadto zapytała – czy prawdą jest, że Firma „ESSELTE” z Kozienic zostanie przeniesiona 

na teren Ukrainy, a u nas zostaną tylko magazyny? 

 

W związku ze zbliżającym się okresem letnim i kąpielowym, aby zapobiec utonięciom na 

rzece Wisła  -   Radny Pan Jaworski Henryk zaproponował zamontowanie tablic 

ostrzegających szczególnie  ludzi przyjezdnych w miejscach najbardziej newralgicznych tj. 

w miejscowościach: Kłoda, Ryczywół, Kuźmy, Przewóz, Wólka Tyrzyńska, Kępa Wólczyńska 

o treści następującej: „UWAGA! MIEJSCE NIEBEZPIECZNE, KĄPIEL GROZI 

UTONIĘCIEM! ” 

Mając na uwadze powyższe prosił, aby Gmina w tej kwestii podjęła stosowne działania. 

 

Radny Pan Marek Buczkowski zapytał: 

- czy w miesiącu czerwcu będą wyremontowane dźwigary na pływalni? 

- kto jest odpowiedzialny za usuwanie wraków samochodów zlokalizowanych na terenie 

Gminy Kozienice? 

- czy istnieje możliwość ponownej interwencji w sprawie wydłużenia fazy zielonej dla 

pieszych na skrzyżowaniu dróg krajowych ulicy Warszawskiej, Radomskiej i Lubelskiej? 

Istniejący sygnał zielony świetlny nadawany przez sygnalizator uniemożliwia bezpieczne 

opuszczanie jezdni niepełnosprawnym i ludziom starszym.  

- kiedy rozpoczną się prace związane z remontem nawierzchni na ul. Młyńskiej? 

Sygnalizował potrzebę podjęcia stosownych działań w sprawie udostępnienia toalet na 

dworcu PKS ul. Kochanowskiego dla pasażerów podróżujących dalekobieżnymi  liniami 

PKS w godzinach popołudniowych i nocnych (tj. poza godzinami pracy dworca). 

Interpelował w sprawie likwidacji nieformalnych spotkań dzieci i młodzieży( wagary, harce) 

na Górce „Lisa”, ul. Czwartek. 

 

Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał: 

- kiedy zostaną rozpoczęte prace związane z przebudową chodników na Os. Pokoju? 

- czy nie jest zasadne postawienie znaku zakazu na ul. Nowy Świat? 
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Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał czy wszystkie wnioski zgłoszone na zebraniach 

wiejskich i Komitetach Osiedlowych zostały przeanalizowane, czy zostały wysłane do 

załatwienia według kompetencji? 

Radnego interesowało -  kiedy zostanie udzielona odpowiedź o sposobie załatwienia 

wniosków?    

Ponadto zapytał: 

- czy inwestycja pod nazwą budowa ul. Spacerowej jest po przetargu? 

- kiedy rozpocznie się budowa oświetlenia ul. Serdecznej? 

- na jakim etapie jest wykup i kiedy planowana jest budowa ścieżki rowerowej wraz 

 z chodnikiem wzdłuż wiaduktu ( Aleksandrówka – Kozienice )? 

Po czym Radny przekazał na ręce Przewodniczącego Rady ksero pisma zgłoszonych 

wniosków na zebraniu wiejskim od roku 2003 w Aleksandrówce. 

 

Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał: 

– Na jakim etapie jest realizacja zadania związanego z usuwaniem barier 

architektonicznych / ul. Warszawska /? 

-Dlaczego występują bariery architektoniczne na nowej inwestycji związanej z budową ulicy 

Zdziczów?  

- W jaki sposób będzie zapewnione bezpieczeństwo kąpieliska w Janikowie oraz na drodze 

dojazdowej do Janikowa? 

 

Radna Pani Renata Wołos zapytała – kiedy nastąpi  wyregulowanie czasu zapalania 

oświetlenia ulicznego( ul. Lubelska, Radomska )?  

 

- Czy są konserwowane lampy na skwerkach po okresie zimy?   

 

  Radny Pan Mirosław Markiewicz sygnalizował swoje wątpliwości, mając na uwadze 

zasiew trawy na stadionie. Radnego interesowało – jakie są ustalenia w tej kwestii? 

Zapytał  czym kierowano się, że przeniesiono z KCKRiS( stadion)  - urządzenie ochronne do 

rzutni lekkoatletycznej do ZSZ w Kozienicach? 

 

Radny Pan Zenon Ośka zapytał – czy są nowe informacje dotyczące budowy drogi nr 79?     

 

Ad.4.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice na 2008 rok. 

Radną Panią Grażynę Ziółek interesowała kwestia związana z przeznaczeniem dotacji 

celowej na pomoc finansową z przeznaczeniem dla Szpitala w Kozienicach na 

dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego oraz modernizację pomieszczeń SP ZOZ – 

zgodnie ze standardami Ministerstwa Zdrowia  o kwotę 100 tys zł.  Zapytała o jaki sprzęt 

chodzi, co chcemy kupić? Zapytała również co z  uruchomieniem mamografu? 

 

 W związku z nieobecnością Dyrektora Szpitala – Burmistrz poinformował, że Radna w tym 

temacie otrzyma odpowiedź na piśmie.    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/247/2008 w załączeniu do protokołu. 

         

         -  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  na 2008 rok. 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/248/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/249/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXI/250/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

      - w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Warszawie. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXI/ 251/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok.  

W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali: 

Radny Pan Stanisław Kuźnar zastanawiał się -  czy zasadne  jest  wprowadzanie kolejny raz 

projektu uchwały na realizację zadania inwestycyjnego „ budowa sztucznego lodowiska”? . 

Zdaniem Radnego należy w pierwszej kolejności zabezpieczyć obiekty sportowe już 

istniejące, doprowadzając je do właściwego stanu. Zastanawiał się również - czy będzie nas 

stać utrzymać kolejny, nowy obiekt sportowy? 

 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski zauważył, że budowa sztucznego lodowiska nie jest 

zadaniem nowym, jest w budżecie tegorocznym. W planie finansowym Centrum na 

realizację zadania są zabezpieczone środki w wysokości 1mln. zł. Zdaniem Radnego warto 

skorzystać  z tej szansy. 

 

Radna Pani Alicja Kordula zapytała, jakie są możliwości wykorzystania obiektu w okresie 

letnim? 

W odpowiedzi Burmistrz zwrócił uwagę, że najpierw wybudujmy obiekt, o którym mowa jak 

wyżej a później będziemy zastanawiać się, jak wykorzystać obiekt sportowy w okresie letnim. 

Precyzyjną odpowiedź Radna otrzyma na piśmie.   

 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zastanawiał się czy nie będziemy zobligowani do kolejnego 

etapu budowy lodowiska. 

Burmistrz zwrócił uwagę, że jest projekt umowy o udzieleniu dotacji celowej z budżetu 

Województwa Mazowieckiego na budowę, przebudowę i wyposażenie obiektów sportowych 

w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza, z którego nie 

wynika takie zobowiązanie. 

Po czym przystąpiono do głosowania.  

Zgłoszony projekt uchwały j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym w obecności  

19 Radnych przy 5 głosach przeciwnych oraz 6 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 8 Radnych. 

Uchwała Nr XXI/252/2008 w załączeniu do protokołu. 

 



 6 

     - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/253/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

   - w sprawie zmiany nazwy Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Urszuli 

Kochanowskiej w Kozienicach, ul. Kościuszki 1. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/254/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

     - w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola Nr 3 w Kozienicach, 

 ul. Głowaczowska 45. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/255/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

     - w sprawie zmiany nazwy Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana 

Kochanowskiego w Kozienicach, ul. Konarskiego 4. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/256/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

     - wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 

położonej w Janikowie, Gmina Kozienice, 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXI/257/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

    - w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice, położoną w Ryczywole. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XXI/258/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową  przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady, przystępując do realizacji kolejnych punktów.  

  

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu oraz rachunku zysków i strat za 2007r. SPZOZ 

 „ Przychodnie Kozienice”. 

Radny Pan Pułkowski Edward poinformował, że będzie głosował przeciw, ponieważ 

Dyrektor SP ZOZ „ Przychodnie Kozienickie” nie wykonał remontu rehabilitacji  

w Przychodni, a otrzymał pieniądze na ten cel. 

W odpowiedzi na powyższe Dyrektor SP ZOZ „ Przychodnie Kozienickie” wyjaśnił, że 

powyższy Bilans dotyczy roku 2007, a środki z przeznaczeniem na rehabilitację będą 

rozliczone w roku 2008. 

Dyrektor zauważył, że czym innym jest sytuacja finansowa zakładu, czym innym jest Bilans. 

Dodał, że SP ZOZ „ Przychodnie Kozienickie” ma płynność finansową. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym oraz dwóch głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 16 Radnych. 
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Uchwała Nr XXI/259/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Zanim projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza zabrał 

głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Włodzimierz Kowalski. 

Przypomniał m.in.: 

 Uchwałą Nr XVIII/236/2008 z dnia 20 marca 2008r. Rada Miejska w Kozienicach  

przekazała Komisji Rewizyjnej skargę Pana Marcina Barańskiego z dnia 28.01.2008r., 

która wpłynęła do Biura Rady Miejskiej dnia 12.02.2008r. -  na działalność Burmistrza 

Gminy Kozienice, celem zbadania zarzutów zawartych w piśmie tj. nie wydania 

prawomocnej decyzji o warunkach zabudowy i przygotowania stosownego projektu uchwały 

o uznaniu skargi za zasadną, czy nie. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej na posiedzeniach w dniach 23.04.2008r i 12.05.2008r. 

dokonała analizy dokumentów w sprawie wydania decyzji o ustaleniu warunków zabudowy 

na budowę budynku mieszkalnego dla Pana Marcina Barańskiego pod kątem właściwego 

prowadzenia sprawy przez Burmistrza, w wyniku czego przygotowała projekt uchwały 

uznając skargę za nieuzasadnioną. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił dwa projekty 

uchwał:  

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 

Skarga Pana Marcina Barańskiego zam. w Kozienicach dot. wydania decyzji o warunkach 

zabudowy. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

przy 6 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXI/260/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 

Skarga Pana Eugeniusza Boryczki zam . Warszawa dotycząca: 

- zarzutu nie przyjęcia przez  Burmistrza Gminy Kozienice w dniu 10.03.2008r. 

- nie wykonania sieci wodociągowej i kanalizacyjnej do działek w miejscowości Łuczynów. 

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej 

Wołos poinformował, że po przeanalizowaniu materiałów, wysłuchaniu wyjaśnień i opinii 

pozostałych komisji Rady – zgłosił wniosek formalny w imieniu Komisji, aby Rada Miejska 

podjęła uchwałę, uznając skargę jako nieuzasadnioną. 

Projekt uchwały w powyższej sprawie Radni otrzymali przed Sesją.   

Po czym przystąpiono do głosowania nad powyższym projektem uchwały uznając skargę 

jako nieuzasadnioną. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

przy 6 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. 

Uchwała Nr XXI/261/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad.5. 

 

W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 
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Dot. sprzedaży mieszkań – sprzedaż mieszkań prowadzona jest w oparciu o obowiązującą 

uchwałę Rady Miejskiej Nr X/128/2007 z dn. 20 sierpnia 2007r. 

Uchwała była wolą Rady i obecnie Burmistrz  nie przewiduję wyjścia z inicjatywą 

zwiększenia bonifikat. 

Burmistrz oczekuje inicjatywy ze strony Radnych w tej kwestii. 

Wartość nieruchomości lokalowej określa rzeczoznawca majątkowy z uwzględnieniem cen 

transakcyjnych nieruchomości podobnych kształtujących się na rynku. 

 

Dot. przeniesienia Firmy Esselte na teren Ukrainy – Burmistrz nie ma żadnych oficjalnych 

informacji od Dyrektora firmy w tej sprawie( sprawdzi tą kwestię). 

 

Dot. montażu tablic ostrzegających miejsca newralgiczne przy kąpieliskach na rzece Wisła 

– tablice są potrzebne, jest to dobry czas, aby te tablice ostrzegające zamontować przed 

sezonem letnim. Zobowiązał Dyrektora Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa 

 i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego o podjęcie stosownych działań, przygotowanie 

 i zamontowanie tablic.   

 

Dot. remontu i konserwacji 8 dźwigarów – dokumentacja przetargowa w końcowej fazie 

 ( czekano również na decyzję zatwierdzającą budowę sztucznego  lodowiska ). W ciągu 

 7 – 10 dni kwestia ta zostanie rozstrzygnięta, będzie ogłoszony przetarg.   

Odpowiedzi udzielił Dyrektor KCKRiS.    

 

Dot. usuwania pojazdów ( wraków) z dróg, parkingów – Burmistrz nawiązał do odpowiedzi 

pisemnej na interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 07.02.2008r. przez 

Radnego Pana Andrzeja Gogacza w tej sprawie. 

 

1/ Pojazd pozostawiony bez tablic rejestracyjnych lub pojazd, którego stan wskazuje na to, 

że nie jest używany, może zostać usunięty z drogi przez straż gminną lub policję na koszt 

właściciela lub posiadacza. 

2/ Dyspozycję usunięcia pojazdu jednostce wyznaczonej przez Starostę wydaje Policja. 

3/ Policja powiadamia gminę o usunięciu pojazdu. Gmina podejmuje czynności związane  

z ustaleniem właściciela pojazdu. 

4/ Pojazd usunięty w trybie określonym w pkt. 1 nieodebrany na wezwanie gminy przez 

uprawnioną osobę w terminie 6 miesięcy od dnia usunięcia, uznaje się za porzucony 

 z zamiarem wyzbycia się. Pojazd ten przechodzi na własność gminy z mocy ustawy ( gmina 

pokrywa wszystkie koszty związane z usunięciem oraz przetrzymywaniem pojazdu). 

5/ Przepisu pkt. 4 nie stosuje się, gdy nieodebranie pojazdu nastąpiło z przyczyn 

niezależnych od osoby zobowiązanej. 

6/ Przepis pkt.4 stosuje się odpowiednio, gdy w terminie 6 miesięcy od dnia usunięcia 

pojazdu nie została ustalona osoba uprawniona do jego odbioru. 

Burmistrz dodał, że  właściwy Wydział Urzędu Miejskiego zwróci się do właściwych 

organów o podjęcie działań w tej sprawie ( informację przekazać do wiadomości Radnego 

Pana Marka Buczkowskiego). 

Podstawa prawna: art. 50a Ustawy z dn. 20 czerwca 1997r. Prawo o ruchu drogowym  

( Dz.U. z 2005r. Nr 108 poz.908 z późn. zm.);Rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z dn. 16 października 2007r. w sprawie usuwania pojazdów ( Dz. U. Nr 191 

poz. 1377). 

 

Dot. wydłużenia fazy zielonej na skrzyżowaniu ulic Warszawska – Radomska 

 – zostanie przesłany kolejny wniosek do GDDKiA. 
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Zgodnie z obowiązującymi przepisami, zastosowanie sygnałów dźwiękowych na przejściu 

nie jest jednoznaczne z faktem projektowania sygnalizacji świetlnej dla osób 

niepełnosprawnych. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami taki wymóg narzucony jest dla skrzyżowań 

zlokalizowanych np. koło budynków opieki społecznej, domów starości itd. Według naszej 

oceny przyjęcie prędkości pieszego 1,4 km/h dla skrzyżowania jest zgodne z obowiązującymi 

przepisami. 

 

Dot. remontu nawierzchni na ul. Młyńskiej – aby sfinansować zadanie w większym 

zakresie, realizacja wrzesień br. 

 

Dot. udostępnienia toalet po godzinach urzędowania Dworca PKS – wniosek został 

skierowany do właściciela PKS – u w tej sprawie .Ponownie Urząd wystąpi do przewoźnika 

PKS Sp.z o.o. z prośbą o możliwość udostępniania i korzystania z toalet.  

 

Dot. nieformalnych spotkań młodzieży na Górce „Lisa” ul. Czwartek – pismo w tej sprawie 

zostanie skierowane do Policji, aby ten teren był częściej kontrolowany. 

Dot. budowy chodników na Os. Pokoju – W dniu 14 maja 2008r. zostało zawarte 

porozumienie z Kozienicką Gospodarką Komunalną na realizację przedmiotowego zadania 

inwestycyjnego.  

Termin realizacji określony został do 30.09.2008r. Zgodnie z ustaleniami z Kozienicką 

Gospodarką Komunalną rozpoczęcie prac nastąpi w miesiącu czerwcu. 

 

Dot. ustawienia znaku zakazu na ulicy Nowy Świat – Wprowadzona organizacja ruchu na 

ulicy Nowy Świat zgodna jest z obowiązującymi przepisami i została uzgodniona z organem 

nadrzędnym tj. Starostwem Powiatowym w Kozienicach. Wszelkie nieprawidłowości 

wynikające z zachowania kierowców niezgodne z wprowadzoną organizacją należy zgłaszać 

do KKP Kozienice. 

 

Dot. realizacji wniosków zgłoszonych na zebraniach wiejskich i KO – Burmistrz zobowiązał 

się, że w najbliższym czasie doprowadzi do spotkania z Dyrektorami Wydziałów Urzędu 

Miejskiego, gdzie zostaną omówione i opracowane informacje w tej sprawie. Radny otrzyma 

takie opracowanie w najbliższym czasie.   

 

Dot. budowy ul. Spacerowej – będzie ogłoszony przetarg w miesiącu czerwcu br. i będzie 

podpisana umowa. 

 

Dot. budowy oświetlenia na ul. Serdecznej – projekt w trakcie uzgodnień, realizacja tego 

zadania w niedługim czasie.  

 

Dot. wykupu oraz  budowy ścieżki rowerowej wraz z chodnikiem wzdłuż wiaduktu –  

z prowadzonej korespondencji z użytkownikiem, na dzień dzisiejszy PKP nadal nie posiada 

tytułu prawnego nieruchomości. 

Z zapewnień PKP wynika, że w przypadku uzyskania tytułu prawnego PKP niezwłocznie 

poinformuje Gminę. W związku z planowaną przebudową drogi na przedmiotowym odcinku 

przez GDDKiA Burmistrz Gminy Kozienice wystąpi z wnioskiem o uwzględnienie zakresu 

robót w ramach tego projektu. 

 

Dot. realizacji zadania związanego z usuwaniem barier architektonicznych /ul Warszawska/ 

-  Gmina Kozienice w miesiącu kwietniu br. spisała notatkę z zarządcą drogi tj. GDDKiA  
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w Warszawie dotyczącą zlikwidowania barier architektonicznych dla osób 

niepełnosprawnych w ciągu drogi krajowej Nr 79 na odcinku od skrzyżowania z ulicą 

Radomską do skrzyżowania z ulicą Sikorskiego w ramach bieżącego utrzymania dróg 

realizowanego przed GDDKiA. 

Ustalony wstępny termin zlikwidowania barier architektonicznych określony został do dnia 

30.06.2008r. GDDKiA pismem z dnia 20.05. 2008r. poinformowała Urząd, że w związku 

 z nie rozstrzygnięciem  przetargu na bieżące utrzymanie dróg realizacja postanowień  

z notatki nastąpi w II połowie 2008r. 

 

Dot. barier architektonicznych na nowej inwestycji związanej z budową ul. Zdziczów – 

zadanie zostało zrealizowane zgodnie z projektem technicznym. Po zrealizowaniu zadania 

związanego z przebudową ul. Bohaterów Studzianek zostanie przeanalizowana możliwość 

wprowadzenia kompleksowej organizacji ruchu dla ciągu ulic Bohaterów Studzianek 

 i Zdziczów uwzględniającej osoby poruszające się na wózku. Nie jest możliwe przy 

ograniczonych środkach finansowych zrealizować wszystkie potrzeby w ramach jednej 

inwestycji. 

 

Dyrektor KCKRiS  wypowiedział się w kwestii bezpieczeństwa przy kąpielisku i na drodze 

dojazdowej do Janikowa  – zostanie skierowane pismo do Policji, celem ograniczenia 

prędkości na tym odcinku. Środkami własnymi zostało wygrodzone kąpielisko dla dzieci, 

będzie dowiezione więcej piasku.  

 

Dot. wyregulowania czasu zapalania oświetlenia ulicznego – zapalanie oświetlenia 

ulicznego sterowane jest przez zegary astronomiczne. 

W przypadku zastrzeżeń co do godzin zapalania prosimy o zgłoszenie precyzyjnego wniosku 

co do godziny i miejsc bezpośredniego do Wydziału Infrastruktury Urzędu Miejskiego. 

Wnioski realizowane są na bieżąco. 

 

Dot. konserwacji  lamp na skwerkach po okresie zimy – oświetlenie uliczne konserwowane 

jest w ramach  zawartej umowy z Wykonawcą. Problem brudnych lamp zostanie zgłoszony 

Wykonawcy robót. 

 

Dot.  boiska na stadionie – zasiew trawy został zrobiony, na płycie boiska będzie odbywać 

się pielęgnacja i uzupełnienie. Trzy miesiące boisko będzie wyłączone z eksploatacji. 

 

Dot. przeniesienia urządzenia ochronnego do rzutni lekkoatletycznej do ZSZ – 

W odpowiedzi Dyrektor KCKRiS poinformował, że urządzenie przeniesiono docelowo na 

czas remontu płyty boiska, instalacja zgodna z przepisami. Po remoncie płyty boiska 

ponownie wróci na Stadion.                

 

Dot. budowy drogi nr 79 na odcinku Ryczywół – Kozienice – odcinek ten będzie 

realizowany,  trwa  procedura administracyjna w pełnym trybie. 

 

 

Ad. 6. 

W związku z sygnałami, że niektórzy Radni otrzymują materiały sesyjne za późno, 

Przewodniczący Rady zobowiązał się, że będzie wysyłał SMS  do Radnych, zaraz po 

podpisaniu z informacją   „ odbiór dokumentów”.  

 

 Prezes Koła Związku Niewidomych w Kozienicach Pan Jan Żuchowski przygotował krótkie 

wystąpienie, które skierował pod adresem Przewodniczącego Rady Miejskiej, Rady oraz  
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Burmistrza Gminy Kozienice, w którym zostało zawarte podziękowanie za okazane dobre 

serce, wsparcie finansowe. 

Treść wystąpienia w imieniu Prezesa odczytała Radna Pani Zofia Świechowska.    

  Po czym Prezes Koła Związku Niewidomych zachęcał Radnych do współpracy z Kołem,  

którzy byli by łącznikiem w ich działalności, co ułatwiłoby im życie.  

Radny Pan Mirosław Markiewicz wyraził akces do współpracy z Kołem. 

Pan Jan Żuchowski zapytał – czy na ulicy Sportowej, Warszawskiej jest możliwość 

( na światłach) zainstalowania  urządzenia dźwiękowego, sygnalizacyjnego? 

 

  W dalszej części obrad głos zabrali: 

Pan Stanisław Wołos ( mieszkaniec Kozienic ),przypomniał, że przychodzi po raz kolejny ze 

sprawą budowy obwodnicy, która jest znana władzą miasta, powiatu, województwa, poprzez 

posła oraz władzom centralnym (interwencje przekazywane były ustnie i na piśmie)  

Sygnalizował potrzebę odciążenia miasta w ruchu ciężkim  poprzez postawienie znaków. 

Mieszkańcy centrum i ulicy Głowaczowskiej mają dość ciężkich samochodów jeżdżących po 

ulicach. 

Solidaryzuje się z przedstawicielami  mieszkańców uczestniczących na sesji oraz 

pikietującymi przed Urzędem Miejskim. 

Proponował, aby budować obwodnicę na  terenach leśnych, nieużytkach, niezabudowanych 

bądź polach. 

Zwrócił uwagę na negatywne skutki dla życia i zdrowia mieszkańców, spowodowane 

wzmożonym ruchem samochodów ciężkich. Mówił  jak  „TIRY” wpływają  ujemnie  na 

zdrowie, szczególnie na młode organizmy. Zapraszał Radnych, aby zobaczyli ich domy tj. 

zarysowane ściany, naruszona konstrukcja domów, hałas. Pytał – kto im zwróci za remont 

ich domów. 

W przypadku braku działań ze strony władz, groził zablokowaniem ulic Kozienic. 

Podziękował niektórym Radnym, którzy popierają ich działania i  czyny. Kończąc prosił, 

aby ich sprawę traktować poważnie.  

 

Następnie zabrał głos Pan Andrzej Kościug – Przewodniczący Komitetu Protestacyjnego 

Osiedla Borki I i Borki II w sprawie zmiany lokalizacji przebiegu obwodnicy. 

Na ręce Przewodniczącego Rady przekazał pismo, w którym zawarto sprzeciw do 

proponowanego projektu Studium uwarunkowań zagospodarowania Gminy Kozienice. 

Proponuje, aby opracować nowe Studium pod budowę obwodnicy, wskazując tereny 

niezabudowane i nieużytki. 

Zdaniem Komitetu protestacyjnego projekt zawiera poważne braki , gdyż nie są na nim 

zaznaczone m.in. ujęcia wody,  rzeczki Chartowej, wzdłuż której od trzydziestu lat trzymana 

jest rezerwa na obwodnicę, brak konsultacji z mieszkańcami. 

Prosił  Radę o  przychylne ustosunkowanie się do postulatów protestujących mieszkańców    

zawartych w piśmie. 

 

Pani Rybak ( mieszkanka Kozienic) solidaryzuje się z tymi, którzy chcą zmiany przebiegu 

obwodnicy tj. za torami. Pytała – czy podjęto konkretne działania w tym temacie, 

interesował ją termin rozpoczęcia budowy obwodnicy. Prosiła, aby władze miasta podjęły 

stosowne działania, mając na uwadze postulaty mieszkańców.   

 

Reprezentantka Komitetu Protestacyjnego mieszkańców Łuczynowa Pani Wójcik również 

wyraziła  niezadowolenie i sprzeciw w sprawie proponowanego projektu przebiegu 

obwodnicy. 

Odczytała w punktach – dlaczego mieszkańcy są przeciwni usytuowaniu obwodnicy przed 

torami od strony zabudowy Łuczynowa.  
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Punkty te zawarte są w piśmie Komitetu Protestacyjnego złożonego do Przewodniczącego 

Rady  z dnia 02.05.2008r.   

 

  Po czym głos zabrała Pani Karina Konarzewska – Przedstawiciel  Projektanta Instytutu 

Gospodarki Przestrzennej i Mieszkalnictwa w Warszawie,  wyjaśniając m.in., iż 

proponowany projekt   Studium przeszedł  całą procedurę administracyjną, zgodnie 

 z ustawą ( wymagane uzgodnienia i opinie)  

W tej kwestii odbyła się dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie 

Studium z udziałem projektantów. 

Informacje  o terminie wyłożenia projektu Studium do publicznego wglądu, o terminie 

publicznej debaty były zamieszczone na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego, stronie 

internetowej, telewizji kablowej. Treść ogłoszenia została przesłana również do Sołtysów 

wszystkich miejscowości na terenie Gminy Kozienice, z prośbą o poinformowanie 

mieszkańców ( również do Pani Sołtys Łuczynowa)  

Wszyscy zainteresowani mieli możliwość zapoznania się z projektem studium i wnieść uwagi 

na piśmie, jednak nikt nie kwestionował przebiegu projektowanej drogi publicznej klasy 

głównej ruchu przyśpieszonego. 

 

Reasumując - Przewodniczący Rady poinformował, że mamy kolejny miesiąc na 

przeprowadzenie debaty w powyższej sprawie.  

 

W kwestii uruchomienia Pracowni Mamograficznej głos zabrał Dyrektor Szpitala Pan 

Sławomir Idzikowski. 

Wskazał powody przedłużającego uruchomienia Pracowni: 

- adaptacja pomieszczeń, 

- montaż sprzętu przez specjalistów, 

- przeszkolenie personelu obsługującego mamograf, 

- opinia Sanepid-u, 

- przeprowadzenie próbnych testów na manekinach fantomach 

Dyrektor dodał, iż mamograf fizycznie będzie dostępny dla pacjentów w przyszłym tygodniu.  

 

Radny Pan Edward Pułkowski  skierował zapytanie pod adresem Dyrektora SP ZOZ  

„Przychodnie Kozienickie” – kiedy zostanie zakończony remont Pracowni Rehabilitacji? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zgłosił nieformalny wniosek, proponując wycieczkę  po 

sesji  na Stadion, celem  obejrzenia stanu nawierzchni murawy i  sporządzenie notatki  

w tej sprawie.  

  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.50  XXI  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
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